

Title (en)

MACHINE FOR DYING CLOTH AND PLANT COMPRISING SAID MACHINE.

Title (de)

GEWEBEFÄRBEVORRICHTUNG UND ANLAGE DIE DIESE ENTHÄLT.

Title (fr)

MACHINE A TEINDRE LES TISSUS ET INSTALLATION COMPRENANT CETTE MACHINE.

Publication

**EP 0140916 A1 19850515 (FR)**

Application

**EP 84901313 A 19840327**

Priority

FR 8305454 A 19830401

Abstract (en)

[origin: FR2543586A1] Machine for dyeing cloth, in width or in twisted form, comprising a processing vat (14), a liquid flow chute (13) in the upper portion of the machine (1), the cloth being conveyed in said chute (13) by the liquid before being deposited at the bottom of the vat (14) and circulating continuously by means of a driving roller (23), the machine being characterized in that it comprises a support apron (20) which operates the transfer of the cloth from the bottom of the vat (2) to the inlet of said flow chute (13).

Abstract (fr)

Machine à teindre les tissus, en largeur ou en boyau, comprenant une cuve (14) de traitement, une goulotte (13) d'écoulement du liquide dans la partie supérieure de la machine (1), le tissu étant entraîné dans cette goulotte (13) par le liquide avant d'être déposé au fond de la cuve (14), et circulant de manière continue grâce à un tourniquet d'entraînement (23), caractérisé par le fait qu'elle comprend un tablier support (20) qui opère le transfert du tissu du fond de la cuve (2) vers l'entrée de ladite goulotte (13) d'écoulement.

IPC 1-7

**D06B 3/28**

IPC 8 full level

**D06B 3/24** (2006.01); **D06B 3/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D06B 3/28** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

**FR 2543586 A1 19841005**; EP 0140916 A1 19850515; IT 1177638 B 19870826; IT 8447973 A0 19840330; IT 8447973 A1 19850930;  
JP S60501611 A 19850926; WO 8403908 A1 19841011

DOCDB simple family (application)

**FR 8305454 A 19830401**; BE 8400010 W 19840327; EP 84901313 A 19840327; IT 4797384 A 19840330; JP 50141684 A 19840327